
Referat Venøboens møde d. 4. april 2024 

Tilstede: HP, Michael, Mette, Søren, Peter, Alice, Ane Kathrine 

Dagsorden:  

1. Gensidige orienteringer siden sidst:  
- DGI lokaldysten: DGI inviterer igen til lokaldyst. Alice snakker med Dorte om f.eks 

vores strandrensning kan bruges som en målbar aktivitet.  
- SoMe: invitation til workshop d. 15. April. Alice, Ak og evt. Mette deltager.  
- Småøernes Generalforsamling på Strynø. 24-26 maj.  Jan, Alice og HP er tilmeldt. 

Der er ingen fra Venøboens bestyrelse der ønsker at stille op til bestyrelsen.  
- Feriemesse: Vi oplever mindre interesse end sidste år, på trods af samme besøgstal. 

Vi tror mere på at afprøve en anden metode, andre kanaler for at gøre opmærksom 
på os selv. Der foreslås at kontakte busselskaber med de tilbud vi har, samt 
forhåbentlig udvikling af Sociale Medier. Og kontakt til Destination Limfjorden. 
AK kontakter Destination Limfjorden.  
Alice kontakter busselskaber 
Peter undersøger om shelter ved børnehuset er tilmeldt ”shelterhjemmeside” 

- Forespørgsel fra Småøerne ang. Skivemødet. Kan vi finde nogle som vi hjælpe med 
at bemande Småøernes stand d. 24-25 maj.  Alice spørger Marlene, Mogens og 
Aase.  

- Færgen: Ak laver et opslag til FB søndag ang. Nænsom brug af vores gamle færge 
tirsdag d. 9. april.  

- Budnet: mgl. Ugepost. Der er fortsat problemer ang. Levering af Ugeposten. Alice 
har kontaktet forskellige ansvarlige kanaler uden den store succes. Det anbefales at 
hver husstand klager ved mangel på levering. 

 

2. Velkomstposen:  Mette og Alice har lavet et velkomstbrev. Der er kommet flere ”gaver” 
fra de erhvervsdrivende til at putte i posen. Der er ikke kommet nye poser fra Struer og 
der er ikke meldinger om hvornår de er klar. Der købes poser fra Venø Urtehave 
Der er allerede beboere som skal have en pose. Mia, Sune, Lene & Jesper,+ ( nye 
beboere i de husene der er til salg. )  

3. strandrensning: Michael har en aftale med kommunen om afhentning af affald mandag 
d. 8 april. Michael sørger for plasticsække (helst gratis fra kommunen). Kristian og Mads 
kører med traktor.  
Michael ringer til Tage for at få så mange som muligt med til strandrensning.  
Efterskolen medbringer kage; der købes kaffe i havnekiosken og der skal købes 
sodavand og øl. Michael klarer dette.  
Tre store ”badebros-fag” er alt for store og tunge til at strandrensningen kan håndtere 
det. Michael drøfter med Nicklas fra kommunen om de vil sørge for at få det afhentet.  
AK laver FB opslag om strandrensning.  

4. Beboermøde d. 22 april kl. 19.15: programmet er langt:  
Venø Havn, seniorboliger, bosætning, energiomstilling, Venø Seafood, 
Venøborg/naturgenopretning, Venø tårnet, Geopark Vestjylland, ø- udviklingsplan. 
Hver oplægsholder får 5 min til at fremstille deres sag.  
Derefter drøftelse, men det er ikke et beslutningsmøde. Peter indleder mødet og er 
ordstyrer. Der er kaffe og kage til mødet. Samt øl el. sodavand til de som ønsker dette.  



 
  
 

5. økonomi: Kasseren har ingen bemærkninger 
6. Næste møde og evt: næste møde: tirsdag d. 28. maj kl. 19.  


